
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XV

XV Sesja w dniu 16 stycznia 2020. Obrady rozpoczęto 16 stycznia 2020 o godz. 13:00, a zakończono o 
godz. 14:48 tego samego dnia. W posiedzeniu wzięło udział 15 członków.
Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad
Przewodniczący Rady poinformował, że według listy na sali obecnych jest 14 Radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.
Ponadto podczas sesji obecnych było również 4 Sołtysów.
Lista obecności Sołtysów stanowi załącznik nr 2 do Protokołu.
W sesji uczestniczyli także zaproszeni goście. wg listy obecności.
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik nr 3 do Protokołu

2. Informacje nt. porządku obrad.
1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Informacje nt. porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin. 
4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
7. Podjęcie uchwał w sprawie:
A/ przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
B/ przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
C/ przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
D/ określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2020 roku,
E/ ponownego wydzierżawienia nieruchomości w Margoninie (boisko ul. Targowa),
F/ obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin,
G/  udzielenia  dotacji  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  lub  roboty  budowlane  przy  zabytku
wpisanym do rejestru zabytków - Parafia Rzymsko - Katolicka p.w. św. Wojciecha w Margoninie, 
H/ określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki
opłaty,



I/ zmiany uchwały Rady Miasta  i  Gminy Margonin nr X/99/2019 z 12 września 2019 r.  w sprawie
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu,
J/ zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
K/ zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024,
L/ wzoru deklaracji  o  wysokości  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami komunalnymi,  składanej
przez właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Margonin
M/ rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Margoninie,
N/ przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020

Przewodniczący Rady zapytał, czy są uwagi lub pytania do przedstawionego porządku obrad?
Burmistrz złożył wniosek formalny o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 
zabezpieczenia w budżecie na 2020 rok środków własnych na zakup pojazdu przeznaczonego do 
przewozu osób niepełnosprawnych w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III".
Przewodniczący rady poddał pod głosowanie zgłoszony wniosek.
Głosowano w sprawie:
Wniosek formalny Burmistrza - wprowadzenie do porządku obrad dodatkowej uchwały intencyjnej w 
sprawie zabezpieczenia w budżecie na 2020 rok środków własnych na zakup pojazdu przeznaczonego do 
przewozu osób niepełnosprawnych w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III". 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Głosowano w sprawie:
Informacje nt. porządku obrad.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do Protokołu.

3. Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.
Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołów z XIV sesji rady?
Uwag i pytań nie zgłoszono. 
Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.
1) Przewodnicząca Komisji ds. społecznych i rolniczych J. Zmudzińska odczytała sprawozdanie z 
posiedzenia wspólnego komisji ds. społecznych i rolniczych, komisji ds. budżetu, finansów i planowania i
komisji rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i petycji z dnia 16 stycznia 2020 r. 



„W dniu 16 stycznia 2020 r. o godz. 14:00 w sali sesyjnej Urzędu Miasta i Gminy Margonin odbyło się 
posiedzenie w/w komisji. W posiedzeniu uczestniczyli Radni poszczególnych komisji, Burmistrz oraz 
pracownicy urzędu, którzy omawiali przygotowane projekty uchwał. 
Burmistrz zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad poprzez dodanie do porządku obrad 
uchwał:
L/ wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 
przez właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Margonin
M/ rozpatrzenia skargi na działalność Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej
w Margoninie,
N/ przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020.
Członkowie komisji obszernie dyskutowali na temat opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
oraz ustalenia stawki opłaty.
Członkowie komisji omówili poszczególne propozycje uchwał zgłoszonych do programu obrad
XV sesji i zaopiniowali je pozytywnie. Na koniec omówiono bieżące sprawy dotyczące miasta i gminy 
Margonin.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu. 

2)  Przewodnicząca  komisji  skarg,  wniosków  i  petycji  T.  Koźlarek  przedstawiła  sprawozdanie  z
posiedzenia komisji z 19 grudnia 2019 r. i 13 stycznia 2019 r.:
„W dniu 19 grudnia 2019 r. oraz w dniu 13 stycznia 2020 r. o godz. 13:30 odbyło się posiedzenie komisji
skarg, wniosków i petycji.  Tematem posiedzenia było rozpatrzenie skargi z dnia 28 listopada 2019 r.
która  została  złożona  osobiście  przez  skarżącą  w formie  ustnej  do  protokołu  w obecności  Zastępcy
Burmistrza Pana Łukasza Malczewskiego na działania kierownika MGOPS Margonin Panią Agnieszkę
Nowak”.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu. 

5. Informacje nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady przekazał sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym do Biura Rady.
20.12.2019 r. – udział w jasełkach w Szkole Podstawowej im Mikołaja Kopernika w Margoninie.
                         - udział w jasełkach w Szkole Podstawowej im Jana Pawła II w Lipinach. 
                         - udział w jasełkach w Radwankach.
                         - udział w  kolacji wigilijnej Gminnej Rady Kobiet. 
21.12.2019 r. – udział w kolacji wigilijnej OSP Próchnowo.
21.12.2019 r. – udział spotkaniu z Mikołajem w Zbyszewicach. 
27.12.2019 r. – złożenie kwiatów pod pomnikami Powstańców Wielkopolskich oraz udział 

w  uroczystościach pod pomnikiem Powstańców Wielkopolskich w Margoninie.
6.01.2020 r.  – udział w Gminnym Kolędowaniu.
9.01.2020 r.  – udział w Spotkaniu Noworocznym Uniwersytetu Trzeciego Wieku.
12.12.2020 r.  - udział w zamknięciu turnieju Ligi Halowej w Margoninie.
13.01.2020 r. – udział w komisji wspólnej Rady Miasta i miny Margonin.
Powyższa informacja stanowi załącznik nr 7 do Protokołu.

6. Informacje nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.
1. Zostały wydane następujące zarządzenia w sprawie:

 ustalenia  zasad  wędkowania  na  jeziorze  Margonińskim,  jeziorze  Zbyszewickim  i  zbiorniku
„Rutki”,

 wyłożenia do publicznej wiadomości projektu uchwały w sprawie określenia wykazu kąpielisk na
terenie Gminy Margonin w 2020 roku,

 ogłoszenia wykazu nieruchomości stanowiących własność gminy Margonin przeznaczonych do
wynajęcia, wydzierżawienia użyczenia,

 wprowadzenia rejestru czynności przetwarzania danych osobowych w Urzędzie Miasta i Gminy
Margonin,

2. Burmistrz uczestniczył w następujących spotkaniach:
 20.12.2019 r. - udział w jasełkach w SP Margonin, SP Radwanki, SP Lipiny ,



 20.12.2019 r. -MGOK Margonin – spotkanie wigilijne gminnej Rady Kobiet,
 21.12.2019 r. - OSP Próchnowo – spotkanie wigilijne z udziałem Wojewody Wielkopolskiego,
 22.12.2019 r. - Sołectwo Zbyszewice – spotkanie z mikołajem,
 27.12.2019  r.  - 101 rocznica  wybuchu  Powstania  Wielkopolskiego  –  złożenie  kwiatów  pod

pomnikiem Poległym za Wolność na rynku w Margoninie, w Radwankach, Borowie oraz przy
moście na Noteci,

 31.12.2019 r. - Sylwester na rynku w Margoninie,
 04.01.2020  r.  - udział  w  spotkaniu  noworocznym  na  zaproszenie  Marszałka  Województwa

Wielkopolskiego,
 06.01.2020 r. - gminne kolędowanie,
 09.01.2020  r.  - udział  w  spotkaniu  noworocznym  Margonińskiego  Uniwersytetu  Trzeciego

Wieku,
 09.01.2020  r.  - Restauracja  Komfort  Margonin  –  noworoczne  spotkanie  z  przedsiębiorcami

północnej wielkopolski,
 11.01.2020 r.  - udział  w lidze  halowej  oraz udział  w spotkaniu  noworocznym firmy Europol

Meble S.A. w hotelu Sypniewo,
 12.01.2020 r. - WOŚP Margonin,
 13.01.2020 r. - Piła - udział w pożegnaniu Wojskowego Komendanta Uzupełnień ppłk. Tomasza

Cieślaka w związku z przejściem na emeryturę,
15.01.2020 r.  - Wągrowiec – udział w spotkaniu noworocznym w Wyższej Szkole Pedagogiki i 
Administracji,

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 8 do Protokołu.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
Przewodnicząca Komisji rewizyjnej A. Wegner przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/138/2020 stanowi załącznik nr 9 do Protokołu.

b) przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
Radna J. Zmudzińska przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/139/2020 stanowi załącznik nr 10 do Protokołu.



c) przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,
Przewodniczący rady J. Staniewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia planu pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/140/2020 stanowi załącznik nr 11 do Protokołu.

d) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2020 roku,
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2020 roku,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/141/2020 stanowi załącznik nr 12 do Protokołu.

e) ponownego wydzierżawienia nieruchomości w Margoninie (boisko ul. Targowa),
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
ponownego wydzierżawienia nieruchomości w Margoninie (boisko ul. Targowa),. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/142/2020 stanowi załącznik nr 13 do Protokołu.

f) obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
obciążenia służebnością przesyłu nieruchomości stanowiących własność Gminy Margonin,. 



Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/143/2020 stanowi załącznik nr 14 do Protokołu.

g) udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku
wpisanym do rejestru zabytków - Parafia Rzymsko - Katolicka p.w. św. Wojciecha w Margoninie,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Maria Miler – zapytała, czy prace konserwatorskie zostały już wykonane? Dlaczego dopiero teraz jest 
podejmowana uchwała?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że do 30 września był termin na składanie wniosków na następny rok. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków - Parafia Rzymsko - Katolicka p.w. św. Wojciecha w Margoninie,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/144/2020 stanowi załącznik nr 15 do Protokołu.

h) określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
stawki opłaty,
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:
- Mirosław Leśko – powiedział, że jest to 155% podwyżki w ciągu roku. Jest to duża podwyżka i 
mieszkańcy są rozżaleni. Są miejscowości gdzie stawki są dużo niższe. Radny podał przykłady gmin i 
obowiązujących stawek za odbieranie odpadów w innych gminach. 
- Barbara Kończak – powiedziała, że  należałoby ludziom to wytłumaczyć, podać przykłady i powiedzieć 
dlaczego taka, a nie inna stawka. Trzeba podwyższać, nie ma innej możliwości. 
Burmistrz – powiedział, że to, że gdzieś jest taniej, gdzieś drożej to każda gmina ustala stawki. My nie 
zarabiamy na śmieciach. Musimy działać zgodnie z prawem i koszty opłat za wywóz odpadów jest drogi. 
W niektórych gminach jest tanio, bo posiadają spalarnię. Gminie nie wolno do tego dokładać. 
- Mirosław Leśko (Ad Vocem) – dodał, że nie ma woli państwa żeby pomóc. Państwo zostawia 
mieszkańców gminy z podwyżkami. 
Burmistrz – powiedział, że mamy 50 % podwyżki a nie 150 %. Nie mamy wpływu na politykę rządu. 
Musi się budżet bilansować. 
- Andrzej Zmudziński – zapytał, co się stanie gdyby ta stawka nie przeszła a firmie wywożącej śmieci 
trzeba będzie zapłacić przy starej stawce gmina nie może dołożyć i co wtedy?
Zastępca Burmistrza – ten system, że gminy odpowiadają za odbiór śmieci  został wprowadzony w 2013 
roku. Pani Maria Miler jest z tej z tej samej partii i warto zapytać kolegów, dlaczego taki system 
wymyślili z PSL-u razem z platformą. Nic nie będzie jeśli tak by się stało. Gmina będzie musiał zapłacić i
nie mamy gwarancji, że ktoś nie złoży doniesienia. Firmie trzeba będzie zapłacić za wywóz. Umowa jest 
podpisana. Ten system musi się bilansować. Wszyscy mieszkańcy zostaną powiadomieni o podwyżkach z
wyprzedzeniem. Nie wolno gminie zarabiać ani dokładać do śmieci. Próbowaliśmy ze szczelnością 



systemu. 
Przewodniczący Rady – dodał, że podczas komisji zostało ustalone, że zostanie przegłosowana ta stawka,
a do następnej sesji będziemy szukać oszczędności.
 - Maria Miler – byłabym za stawką 23 zł z możliwością tak przeprowadzenia przetargu, żeby ta stawka 
została na poziomie 23 zł. Ten system musi się zbilansować. Tylko dlaczego firmy, które odbierają te 
śmieci mają zarabiać na gminie. Radny Leśko przedstawił oprócz stawek, inne mechanizmy wyliczenia. 
Te drastyczne podwyżki są od 2 lat. Odpowiedzialni za nie są koledzy Pana Łukasza Malczewskiego, a 
nie moi.
- Mirosław Leśko – sprostowanie - mówiłem żeby mieszkańcy słyszeli, że chodzi o podwyżkę ponad 150 
% w przeciągu roku . 
- Adam Rogacki – dodał, że niektóre gminy w okolicy Piły należące do pilskiej Spółki wywożącej śmieci 
rezygnują z tej spółki. Jaką korzyść mamy z tego, że przynależymy do spółki Kopaszyn?
Burmistrz – powiedział, że do spółki przystąpiliśmy dawno temu w roku 2009. Mamy do spłacenia kredyt
w spółce zaciągnięty na budowę infrastruktury składowiska w Kopaszynie. 
Zastępca Burmistrza – dodał, że te ceny są porównywalne na składowiskach opadów. 
- Andrzej Zmudziński – dodał, że wejście do tej spółki miało być zabezpieczaniem żeby było gdzie 
wywozić śmieci. Wszystkie gminy z okolicy weszły do tej spółki.  
- Adam Rogacki – dodał, że państwo nigdy nie zajmowało śmieciami i nie zajmuje nadal, od początku 
ustawa śmieciowa jest zła, a ludzie będą cierpieć dalej. Nie zanosi się żeby było lepiej. Dopóki nie zrobi 
się nic w sprawie potraktowania śmieci odpadów jako towar, to nic się nie zmieni. U nas się do tego 
dopłaca. 
Burmistrz – dodał, że gmina nie ma wpływu na te koszty. To są baszo niepopularne decyzje. 
- Maria Miler (Ad Vocem) – powiedziała, że oddajemy śmieci segregowane i tak jak mówi radny 
Rogacki ktoś powinien na tym zyskać. My do końca nie wiemy, co dalej dzieje się z tymi śmieciami. Są 
frakcje, które wysypisko musi zapłacić za oddanie tego surowca, z którego powstanie cement. Ustawa od 
2013 roku nie została zmieniona. Od dwóch lat są drastyczne pożywki, na które nie mamy wpływu, ale 
możemy mieć trochę refleksji i przeliczyć te stawki tak żeby się bilansowały. Jest to trudna decyzja, ale 
nie zagłosuje za tak wysoka stawką. 
Burmistrz – powiedział, że w gminie Margonin 2-3 lata temu był inwestor, który chciałby skupować folie
niestety zrobiła się niezdrowa atmosfera wśród części ekologów którzy przepędzili inwestora. My nie 
zarabiamy na śmieciach. 
- Adam Rogacki – dodał, że wysokość opłaty na wjeździe przedkłada się na ilość śmieci. Mam nadzieję, 
że mój postulat w części zostanie zrealizowany lub się nad tym pochylimy, to może tych śmieci powinno 
się okazać że będziemy wozić mniej, to będzie oznaczało że opłata będzie spadać. Musimy nad tym 
popracować żeby mniej ton śmieci wjeżdżało na wysypisko. 
Burmistrz – dodał, że dzisiaj płacimy od tony. To są dane z zeszłego roku, nie wiemy czy będzie mniej 
czy nie. My nie wiemy czy nie zrosną ceny za odbiór opadów, które wywozimy. Pomysł radnego 
Rogackiego, który przedstawił na komisji będzie konsultowany i opracowywany, jest to cenna uwaga, 
będziemy nad tym pracować, wszyscy się na to zgodzili. Jest to trudny temat. 
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
określenia metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki 
opłaty,. 
Wyniki głosowania
ZA: 10, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (10)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam 
Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Andrzej Zmudziński 
PRZECIW (3)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska 
Uchwała Nr XV/145/2020 stanowi załącznik nr 16 do Protokołu.



i) zmiany uchwały Rady Miasta i Gminy Margonin nr X/99/2019 z 12 września 2019 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu,
Skarbnik gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały Rady Miasta i Gminy Margonin nr X/99/2019 z 12 września 2019 r. w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Chodzieskiemu,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/146/2020 stanowi załącznik nr 17 do Protokołu.

j) zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,
Skarbnik gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany uchwały budżetowej na rok 2020,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/147/2020 stanowi załącznik nr 18 do Protokołu.

k) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024,
Skarbnik gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2020-2024,. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/148/2020 stanowi załącznik nr 19 do Protokołu.

l) sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 
składanej przez właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej 
nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Margonin
M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
W dyskusji wzięli udział:



Burmistrz – powiedział, że rząd nie tylko podwyższa śmieci ale i obniża w tej sytuacji będzie mniejsza 
stawka.
- Mirosław Leśko – te same śmieci jada na to samo wysypisko te same opłaty i te same reguły, tu 
obniżka, a tam podwyżka.
Więcej uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej 
przez właściciela nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno – wypoczynkowe na terenie Gminy Margonin. 
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (11)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria 
Miler , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta Zmudzińska , Andrzej 
Zmudziński 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Adam Rogacki , Alina Wróblewicz 
Uchwała Nr XV/149/2020 stanowi załącznik nr 20 do Protokołu.

m) rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Margoninie,
Przewodnicząca komisji T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
rozpatrzenia skargi na działalność kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Margoninie, jako bezzasadnej.
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/150/2020 stanowi załącznik nr 21 do Protokołu.

n) przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
przyjęcia rocznego programu współpracy Miasta i Gminy Margonin z organizacjami pozarządowymi oraz
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2020. 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/151/2020 stanowi załącznik nr 22 do Protokołu.



o) zabezpieczenia w budżecie na 2020 rok środków własnych na zakup pojazdu przeznaczonego do 
przewozu osób niepełnosprawnych w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami 
III"
K. Maćkowiak przedstawiła projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwały?
Uwag i pytań nie zgłoszono.
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały:
Głosowano w sprawie:
zabezpieczenia w budżecie na 2020 rok środków własnych na zakup pojazdu przeznaczonego do 
przewozu osób niepełnosprawnych w ramach "Programu wyrównywania różnic między regionami III". 
Wyniki głosowania
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (15)
Mariusz Bachorski , Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa 
Koźlarek , Mirosław Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , 
Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 
Uchwała Nr XV/152/2020 stanowi załącznik nr 23 do Protokołu

8. Wolne głosy.

W dyskusji wzięli udział:
- Andrzej Zmudziński – zwrócił się do radnych powiatowych – przy ul.  Broniewskiego były wymienione
krawężniki, ale po firmie pozostał bałagan. Są dziury po krawężnikach, a stare krawężniki leżą, znaki 
drogowe są powyciągane, miejscami za dużo ziemi miejscami za mało i pełno korzeni. Prośba o 
interwencje w tej sprawie. 
- Tomasz Gorkowski – zapytał o wyciąg nart wodnych, czy zostały już podjęte jakieś kroki, były jakieś 
rozmowy, jaka jest przyszłość nart?
Burmistrz – dodał, że wysłane zostało pismo w sprawie spotkania, więcej na tę chwilę nie wiem w tej 
sprawie. 
- Jolanta Zmudzińska – zwróciła się  z prośbą o interwencję w sprawie nie działającego oświetlenia przy 
ul. Powstańców Wlkp. Lampa przy przejściu dla pieszych przy policji również w dalszym ciągu nie 
działa. Prośba do Straży Miejskiej o skontrolowanie unoszących się zapachów na osiedlu, gdyż 
mieszkańcy palą niedozwolonymi rzeczami. 
- Tomasz Gorkowski – poprosił o wyjaśnienie dwóch autopoprawek o przekazaniu z powrotem 
dofinansowania wojewodzie z projektu cyfryzacja. Czy tę kwotę można było obronić?
Zastępca Burmistrza – powiedział, że jest złożona skarga w sądzie, ale to nie wstrzymuje wykonania. 
Osoba z sali – zasygnalizowała, że w drodze w Żoniu , która jest tylko łatana znowu są dziury i 
należałoby to zrobić porządnie.
Radny powiatowy R. Chmara – dodał, że zgłosi ten postulat podczas najbliższej sesji rady powiatu.
Burmistrz – dodał, że tam powinna być przebudowa skrzyżowania.
Przewodniczący Rady – odczytał skargę złożoną przez Łukasza Malczewskiego na Dyrektora MGOK 
Margonin Łukasza Malczewskiego.

9. Zakończenie sesji.
Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XV sesji Rady Miasta i Gminy w Margoninie w dniu 16 stycznia 2020 roku o godz.: 
14:48.

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin



Przygotował(a): Katarzyna Maćkowiak

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


